## شروط وأحكام عرض «النقاط الترحيبية» لفترة محدودة "Welcome Bonus Points" Terms & Conditions for Limited Time



All capitalized terms used in these Limited Time Offers Terms and Conditions but not defined in these Limited Time Offers Terms and Conditions shall have the meaning given to them in the Marriott Bonvoy alrajhi bank Credit Card Terms & Conditions.

As a one-time offering, subject to the terms and conditions outlined below, Cardholders will have the opportunity to earn up to **180,000 bonus Marriott Bonvoy Points** referred to as the "**Welcome Bonus Offer**":

- 1- The Primary Cardholder shall be eligible to receive 50,000 bonus Marriott Bonvoy Points upon completion of the first Eligible Spend transaction within 1 month of card issuance date
- 2-The Primary Cardholder will have the opportunity to earn an additional 50,000 bonus Marriott Bonvoy Points upon accumulating Eligible Spends totaling SAR 15,000 (USD 4,000) on the Card within 3 months of Card issuance date.
- 3- The Primary Cardholder shall be eligible to receive a further 80,000 bonus Marriott Bonvoy Points upon accumulating an additional SAR 15,000 (USD 4,000) in Eligible Spends (i.e., reaching a total cumulative spend of SAR 30,000 / USD 8,000) on the Card within 3 months of Card issuance date.

Note: By spending a total of SAR 30,000 (USD 8,000) in Eligible Spends within 3 months of Card issuance, the Primary Cardholder can earn the maximum bonus of 180,000 Marriott Bonvoy® Points, inclusive of all three tiers outlined above. Bonus Points are awarded only upon successful validation of eligibility and as per the program's terms and processing timelines.

- The Cardholder will earn Marriott Bonvoy Points on Eligible Spends of products and services, minus returns, or refunds, made with the Card by Cardholder or Supplementary Cardholders of the Account. Exclusions: The following transactions are excluded from Eligible Spends qualifying towards the Eligible Spends Target Amount: Cash advances
  - ✓ Balance transfers
  - ✓ Non-purchase transactions
  - ✓ Transactions made outside the Welcome Bonus Offer period
  - ✓ Cancelled, reversed, refunded, or disputed transactions.
  - ✓ Paying for fees and charges
  - ✓ Charge back and fees
  - Debit balance transfer from other Cards belonging to you or any Supplementary Cardmember.
  - $\checkmark$  Transactions that are billed by merchants outside the 90-day period.
  - ✓ Digital wallet top ups (such as STCPay or top up)
- Marriott Bonvoy Points earned via Supplementary Cardholder spending will be credited to the Primary Cardholder.
- Marriott Bonvoy Points received from the Card will be posted to the Cardholder's Marriott Bonvoy Member Account up to 12 weeks after the end of each month in which the Marriott Bonvoy Points are earned.
- Marriott Bonvoy Points may appear in the Cardholder's Marriott Bonvoy Member Account in more than one deposit.
- To be eligible to receive Points, the Cardholder's Account must not be cancelled or in default at the time of Marriott Bonvoy Points fulfillment.
- If the Cardholder's Card Account is closed, the Cardholder will lose the Marriott Bonvoy Points in the Marriott Bonvoy Member Account if the Cardholder does not have any other eligible earning or redemption activity every 24 months.
- Bonus Marriott Bonvoy Points will appear on your Marriott Bonvoy Member Account 8-12 weeks after Cardholders achieves the Eligible Spends Target Amount.
- The benefits of this Limited Time Offer may only be received by the Primary Cardholder one time.
- Purchases may fall outside of the required Eligible Spends threshold period in some cases, such as a delay in merchants submitting transactions to Bank or if the purchase date differs from the date the Cardholder made the transaction. (For example, if the Cardholder purchases goods online, the purchase date may be the date the goods are shipped).
- Bonus Marriott Bonvoy Points will appear in the Cardholder's Marriott Bonvoy Member Account on the next monthly statement after the Cardholder meets the Eligible Spends Target Amount requirements.
- Bonus Marriott Bonvoy Points may appear in the Cardholder's Marriott Bonvoy Member Account in more than one deposit.
- The Bank and/or the Marriott Bonvoy program reserve the right, at their sole discretion, not to credit Marriott Bonvoy Points to the member's account if it is determined that the Cardholder has engaged in any form of abuse, misuse, or fraud related to the offer (Welcome Bonus Points), or if there is an intention to do so. Examples include:
- Applying for one or more cards with the intention of obtaining Welcome Bonus Points in a manner not intended by the Bank and/or Marriott Bonvoy.
- Canceling the account or downgrading the card within 12 months of issuance.
- Canceling or returning purchases used to meet the eligible spend requirement. In such cases, the Bank and/or Marriott Bonvoy reserve the right to cancel the Cardholder's affected card, as well as any other cards the Cardholder may hold with the Bank or the Marriott Bonvoy program.
- Eligible Spends to meet the Eligible Spends Target Amount can be made by the Primary Cardholder and any Supplementary Cardholders on a single Card Account.
- Supplementary Cardholders on the Cardholder's Account are not eligible for this Limited Time Offer.
- To earn the Limited Time Offer, the Cardholder's Card Account must not be canceled or past due at the time of fulfillment.
- This Limited Time Offer is available from 1 June 2025 to 30 September 2025.

تُفسَر جميع المصطلحات المكتوبة بأحرف كبيرة في هذه الشروط والأحكام الخاصة بالعرض لفترة محدودة بالمعاني المحددة لها في **شروط وأحكام بطاقـة Marriott Bonvoy الانتمانيـة** من مصرف الراجحي، ما لـم يُنِص على خلاف ذلك هنا.

كعرض لمرة واحدة فقط، ووفقًا للشروط والأحكام الموضحة أدناه، سيكون لحاملي البطاقات فرصة لكسب حق 180,000 نقطة إضافيـة مـن Marriott Bonvoy، ويُشـار إلى هـذا العـرض باسـم عـرض "النقـاط الترحيبيـة"

- يمكن لحاملي البطاقات فرصة الحصول على 50,000 نقطة إضافية من نقاط Bonvoy
  يمكن لاحاملي البها بعرض "النقاط الترحيبية" بعد إتمام أول عملية شراء خلال 30 يوماً من تاريخ إصدار البطاقة.
- يحق لحامل البطاقة الأساسي فرصة لكسب 50,000 نقطة إضافية من نقاط 4,000 دولار Bonvoy كمكافأة عند تحقيق إنفاق مؤهل بمجموع 15,000 ريال سعودي (4,000 دولار أمريكي) على البطاقة خلال 3 أشهر من تاريخ إصدار البطاقة.
- 5. -3 سيكون حامل البطاقة الأساسي مؤهلاً للتحصول على 80,000 نقطة إضافية من نقاط Marriott Bonvoy كمكافأة عند تحقيق إنفاق مؤهل إضافي بقيمة 15,000 ريال سعودي (4,000 دولار أمريكي)، أي عند الوصول إلى إجمالي إنفاق تراكمي قدره 30,000 ريال سعودي (8,000 دولار أمريكي) على البطاقة خلال 3 أشهر من تاريخ إصدار البطاقة.

ملاحظة: من خلال أنفّاق إجمالي قدره 30,000 ريال سعودي (8,000 دولار أمريكي) في مشتريات مؤهلة خلال 3 أشهر من تاريخ إصدار البطاقة، يمكن لحامل البطاقة الأساسي كسب الحد الأقصى من المكافآت البالغ 180,000 نقطة ®Marriott Bonvoy، والتي تشمل جميع المراحل الثلاث الموضحة أعلاه. تُمنح النقاط الإضافية فقط بعد التحقق من استيفاء الشروط ووفقًا لأحكام البرنامج والجداول الزمنية للمعالجة.

- سيكسب حامل البطاقة نقاط Marriott Bonvoy على عمليات الإنفاق المؤهلة للمنتجات والخدمات، بعد خصم أي عملية إرجاع أو مبالغ مستردة، والتي تتم باستخدام البطاقة من قبل حامل البطاقة الأساسي أو البطاقات الإضافية المرتبطين بالحساب.
  - لا تُحتسب العمليات التالية ضّمن المشتريات المؤهلة لتحقيق متطلبات الإنفاق المؤهل:
    - ✔ السحب النقدي.
    - تحويل الرصيد.
    - ◄ العمليات غير الشرائية.
    - ✓ العمليات التي تتم خارج فترة عرض «النقاط الترحيبية».
    - ✓ العمليات التي تم الغاؤها أو عكسها أو استردادها أو الاعتراض عليها.
      - ٠ دفع الرسوم والمصاريف.
      - ✓ الرسوم وعمليات إعادة المبالغ.
- ✓ تحويل الرصيد المدين من بطاقات أخرى تخص العميل أو تخص أي حامل بطاقة إضافية.
  - ✔ العمليات التي تتم من قبل التجار بعد مرور أكثر من 90 يومًا.
- سيتم إضافة نقاط Marriott Bonvoy المكتسبة من خلال العمليات المؤهلة لاكتساب نقاط Marriott Bonvoy الـتي قـام بهـا حامـل البطاقـة الإضـافي إلى عضويـة حامـل البطاقـة الأسـاسي.
- سيتم إضَّافة نقاط Marriott Bonvoy المكتسبة الى حساب عضوية Marriott Bonvoy
  التابعة بحامل البطاقة خلال 12 أسبوعًا بعد نهاية كل شهريتم فيه كسب نقاط Marriott Bonvoy.
- قد تظهر نقاط Marriott Bonvoy في حساب عضوية Marriott Bonvoy التابعـة لحامـل البطاقـة في أكثر مـن إيـداع.
- لكي تكونَّ مؤهلاً لكسب النقاط، يجب ألا يكون حساب حامل البطاقة قـد تـم إلغـاؤه أو تخلّف عـن السـداد في وقـت اسـتحقاق نقـاط.Marriott Bonvoy
- ا إذا تم إغلاق حساب بطاقة حامل البطاقة، سيفقد حامل البطاقة نقاطMarriott Bonvoy إذا تم غلاقة أي نشاط آخر مؤهل في حساب عضوية Marriott Bonvoy إذا لم يكن لدى حامل البطاقة أي نشاط آخر مؤهل لكسب أو استرداد النقاط كل 24 شهرًا.
- ستظهر نقاط Marriott Bonvoy الإضافية في حساب عضوية Marriott Bonvoy بعد 8 إلى
  أسبوعًا من تحقيق حامل البطاقة لمبلغ الإنفاق المؤهل المستهدف.
- لا يجوز لحامل البطاقة الأساسي الاستفادة من هذا العرض «النقاط الترحيبية» إلا مرة واحدة.
- قد تقع المشتريات خارج الفترة الزمنية المحددة للإنفاق المؤهل المطلوبة في بعض الحالات، مثل تأخير تسوية العمليات من قبل التاجر مع البنك أو إذا كان تاريخ الشراء يختلف عن تاريخ عملية الشراء التي قام بها حامل البطاقة. (على سبيل المثال، إذا قام حامل البطاقة بشراء سلع عبر الإنترنت، فقد يكون تاريخ الشراء هو تاريخ شحن السلع).
- ستظهر نُقاطُ Marriott Bonvoy الإضافية/الترحيبية في حساب عضوية Marriott Bonvoy الخاص بحامل البطاقة في كشف الحساب الشهري التالي بعد استيفاء حامل البطاقة لمتطلبات مبلغ الإنفاق المؤهل.
- · قد تظهر نقاط Marriott Bonvoy الإضافية/الترحيبية في حساب عضويةMarriott Bonvoy الإضافية/الترحيبية في حساب عضوية الخاص بحامل البطاقة في أكثر من إيداع.
- يحق للبنك و/أو برنامج Morriott Bonvoy، وفقًا لتقديرهما المطلق، عـدم إضافة نقاط Marriott Bonvoy إلى حساب العضو في حال تبين أن حامل البطاقة قد شارك في أي شكل من أشكال الإساءة أو سوء الاستخدام أو الاحتيال المرتبط بالعرض (النقاط الترحيبية)، أو في حال وجود نية للقيام بذلك، ومن الأمثلة على ذلك:
- ا من برود يا مصيد البعث والمسابقة المسابقة المس
  - إلغاء الحساب أو تخفيض فئة البطاقة خلال فترة 12 شهراً من تاريخ الحصول عليها.
- إلغاء أو إرجاع المشتريات التي تم من خلالها تحقيق مبلغ الإنفاق المؤهل.وفي مثل هذه الحالات، يحق للبنك و/أو Marriott Bonvoy إلغاء بطاقة حامل البطاقة المعنية، بالإضافة إلى أي بطاقات أخرى يملكها لـدى البنك أو لـدى برنامج Marriott Bonvoy .
- ُ يَمكَنُ لحامل البطاقة الأساسي وأي حاملي بطاقات إضافيين إجراء عمليات الانفاق المؤهلة لاكتساب نقاط Marriott Bonvoy لتحقيـق مبلـغ الإنفاق المسـتهدف عـلى حسـاب بطاقـة ماحد
  - لا يحق لحاملي البطاقات الإضافية الاستفادة من هذا العرض.
- · لكسب عرض َّ النقاط الترحيبية، يجب ألا يكون حساب بطاقة حامل البطاقة قد تم إلغاؤه أو تجاوز تاريخ استحقاقه في وقت استحقاق العرض.
  - عرضُ النقاط الترحيبية متاح من 1 يونيو 2025 وحتى 30 سبتمبر 2025.